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Motion om fritidsbank 

Växjö kommun har länge framhärdat sig själv som både en idrott- och miljöstad. Kommunen jobbar 

aktivt med Agenda 2030 och har en klar vision av att man vill bli en fossilfri kommun inom kort. En av 

de inrättningar som saknas i Växjö kommun som både underlättar en aktiv fritid och samtidigt skapar 

en mer miljövänlig stad, genom återbruk och cirkulär ekonomi, är en fritidsbank.  

 

En fritidsbank skulle ge fler barn och vuxna en chans att testa nya idrotter, det är bra både för 

växjöbornas folkhälsa men det skapar också ett bredare underlag för föreningarna i staden att hitta 

aktiva, då fler kan testa på olika idrotter. Samtidigt så skapas, genom återbruk, produkter för en 

hållbarare framtid för kommunen. Åtgärder för Cirkulär ekonomi är något som är med i Växjö 

kommuns miljömålslöften till medborgarna och är något som borde lyftas istället för att förhindras.  

En fritidsbank är även ett litet steg mot ett mer jämlikt Växjö, då detta ger familjer som annars inte 

hade haft råd att köpa den ibland dyra utrustning som krävs för en aktiv fritid. Speciellt innan barnen 

har bestämt sig för att det är just den idrotten som den vill fortsätta med.  

Växjö kommun har infört en variant av en återbruksby och infört cirkulär ekonomi i en miljösmart 

möbelhantering. Nu är det dags att ta nästa steg i samma anda, det är dags för Växjö kommun att i 

samarbete med näringslivet alternativt civilsamhället, att införa en fritidsbank 

 

Förslag till beslut 

Med bakgrund av ovan så föreslår Socialdemokraterna och Vänsterpartiet att Växjö kommun 

tillsammans med näringslivet alternativt civilsamhället, startar och driver en fritidsbank. 
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